

Cattle on Feed / Bovins mis au pâturage

Alberta and/et Saskatchewan

Number on feed, Placements, Marketing and other disappearances

Nombre d'animaux mis au pâturage, commercialisés et autres fins

December 1, 2002

Le 1 décembre 2002

	2001	2002	% chg	
On Feed November 1	1,143,237	857,056	75.0	Au pâturage le 1er novembre 2002
Placed on Feed During November	283,655	234,098	82.5	Bovins mis au pâturage en novembre
Fed Cattle Marketed During Nov.	216,252	220,011	101.7	Ventes de bovins engraisés en nov.
Other Disappearances During Nov.	15,965	9,047	56.7	Autres fins en novembre
On Feed December 1, 2002	1,194,675	862,096	72.2	Au pâturage le 1er décembre 2002

Cattle On Feed Placements / Bovins au pâturage

Alberta and/et Saskatchewan

Number Placed on Feed by weight group / Nombre de bovins mis en pâturage par groupe de poids

November, 2002

Novembre 2002

	Steers / Bouvillons		Heifers / Taures		Total	
	2001	2002	2001	2002	2001	2002
Less than 600 / Moins de 600	38,701	26,921	33,364	19,304	72,065	46,225
600 - 699	67,276	41,876	29,411	12,242	96,687	54,118
700 - 799	41,968	27,387	17,045	19,512	59,013	46,899
800 and over / 800 et plus	32,830	60,222	23,060	26,634	55,890	86,856
Total	180,775	156,406	102,880	77,692	283,655	234,098

During November 1, 2002 placements were 17% less or 49,557 head smaller than last year. Feeder exports and the lack of imports in November support this dramatic change. In November 2002 Western Canada exported 56,904 head of feeder cattle to the United States and imported 1,664 head leaving a net feeder exports 55,240. Last November 16,021 head were exported and 49,655 head were imported, a net import of 33,634 head. Fed Marketings in November included a 9,000 head decrease in exports and a 5,000 head decrease in slaughter volume when compared to November 2001 leaving the total up 2% from 2001. The December 1, 2002 on feed total of 28% fewer than last year is supported by the above factors.

Durant novembre 2002, les placements furent 17% de moins ou 49,557 têtes de moins que l'année précédente. Les exportations d'engraissements et le manque d'importations en novembre est la raison de ce changement dramatique. En novembre 2002, Western Canada a exporté 56,904 têtes de bovins d'engraissements aux États-Unis et a importé 1,664 têtes laissant une exportation net de 55,240. En novembre dernier, 16,021 têtes furent exportés et 49,655 têtes furent importés, une importation net de 33,634 têtes. Le marché des bouvillons d'engraissements en novembre incluait une baisse de 9,000 têtes en exportations et de 5,000 têtes dans le volume de l'abatage en comparant à novembre 2001, laissant le total à 2% plus élevés qu'en 2001. En décembre 2002, le total pour l'engraissement fût de 28% plus petit que l'année dernière et est supporté par les facteurs énumérés ci-haut.

This report prepared by Canfax with assistance from Agriculture and Agri-Food Canada

Ce rapport est préparé par Canfax avec la collaboration d'Agriculture et agro-alimentaire Canada

